
2013D39082 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën heeft over de 12e halfjaarsrapportage 
Belastingdienst (Kamerstuk 31 066, nr. 176) de navolgende vragen ter 
beantwoording aan de staatssecretaris van Financiën voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie,
Van Nieuwenhuizen-Wijbenga 

De griffier van de commissie,
Berck 
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Nr. Vraag 
1 Hoe zit het bij de Belastingdienst met de afschaffing van de 

dienstauto met chauffeur? Graag uitgebreid antwoord op deze 
vraag. 

2 Uit de productietabellen 2012 blijkt dat het aantal boekenonderzoe-
ken in 2012 fors is gedaald ten opzichte van het jaar 2011. Welke 
verklaring heeft de staatssecretaris daarvoor? 

3 Hoe verhoudt het afgenomen aantal boekenonderzoeken zich tot 
het toegenomen aantal MKB-bedrijven? 

4 Wat is de reden voor het niet halen van de norm wat betreft het 
aantal afgedane bezwaarschriften? 

5 Worden bezwaarschriften waarmee lage bedragen gemoeid zijn op 
dezelfde wijze behandeld als bezwaarschriften waarmee hogere 
bedragen gemoeid zijn? 

6 De bezwaren worden nog steeds niet binnen de aangeduide norm 
afgedaan, dit is de laatste drie jaar al zo. Het betreft hier de 
afhandeling binnen een wettelijke termijn. Welke acties gaat de 
staatssecretaris ondernemen om de bezwaren nu eens eindelijk 
binnen de wettelijke termijn af te laten doen? Een wettelijke norm 
dient immers in acht te worden genomen, is het ander niet beter de 
norm aan te passen? 

7 Hoeveel is de feitelijke opbrengst van de terugvordering van oude 
bedragen? 

8 Het aantal door de Belastingdienst handmatig behandelde 
aangiften IH is in vergelijking met dezelfde periode vorig jaar hoger. 
Op welke wijze is het toezicht geïntensiveerd? 

9 Hoe kan het gestegen aantal handmatig behandelde aangiften IH 
worden verklaard? 

10 Hoeveel fte is gemoeid met de stijging van het aantal handmatig 
behandelde aangiften IH? Is die stijging in het aantal fte structureel? 

11 Mag worden verwacht dat de stijging van het aantal boekenonder-
zoeken zich zal voortzetten? Zo ja, in hoeverre? Welk aantal 
boekenonderzoeken acht de staatssecretaris wenselijk? 

12 Wat verklaart de fluctuatie in het aantal uitgevoerde boekenonder-
zoeken? 

13 Kan het aantal boekenonderzoeken worden uitgesplitst, zodat 
inzichtelijk wordt gemaakt hoeveel boekenonderzoeken t/m juni 
2013 zijn uitgevoerd bij het MKB, MGO’s en ZGO’s? 

14 Op welke wijze wordt gecontroleerd of het door de Commissie 
Stevens genoemde «risico van verkleving» niet daadwerkelijk 
plaatsvindt, ondanks de door de Belastingdienst geboden 
professionaliseringscursussen? 

15 Wat is het niveau van de mensen die worden aangeworven of 
worden overgeplaatst bij de Belastingdienst? Worden de vacatures 
die ontstaan wanneer mensen doorstromen weer opgevuld? 

16 Kan worden aangenomen dat een verdere investering dan die van 
157 miljoen euro een hogere belastingopbrengst tot gevolg heeft 
dan de geraamde 663 miljoen euro? Kan het antwoord worden 
toegelicht? 

17 Kan het aantal fte dat de Belastingdienst de komende jaren tot zijn 
beschikking heeft, worden weergegeven? 

18 Hoe kan de continue stijging van het aantal afgehandelde APA- of 
ATR-verzoeken worden verklaard? 

19 Hoeveel fte houdt zich binnen de Belastingdienst bezig met de 
afhandeling van APA- of ATR-verzoeken? 

20 In hoeverre is de afhandeling van APA- en ATR-verzoeken de 
afgelopen jaren gewijzigd? 

21 Wanneer gaat de werkwijze van deurwaardersbezoek op ongebrui-
kelijke tijden onderdeel uitmaken van de standaard werkwijze? 

22 Wanneer gaat de innovatie «Telefonische incasso» onderdeel 
uitmaken van de standaard werkwijze? 
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Nr. Vraag 
23 Hoe verhoudt de uitbesteding van invorderingswerkzaamheden bij 

een private partij zich met opmerkingen van de staatssecretaris in 
een van de vorige algemeen overleggen dat de invordering een 
onderdeel blijft van de Belastingdienst en dat er geen uitbesteding 
zal plaatsvinden? 

24 Wanneer kan het onderzoek naar de tax gap, dat het CBS uitvoert, 
worden verwacht? 

25 Hoe wordt voorkomen dat welwillende burgers worden benadeeld 
als gevolg van de aangescherpte fraudebestrijding? 

26 Kunt u de globale raming van de tax gap die het CBS vanuit 
macroperspectief gemaakt heeft, aan de Kamer doen toekomen? 

27 Hoe hoog is de globale raming van de tax gap van het CBS? 
28 Hoe verloopt de samenwerking met andere overheidsdiensten? 
29 Onder welke van de vijf thema’s van de expertisegroep fraude, 

fictieve dienstbetrekkingen, schijnzelfstandigheid, leefvormfraude, 
IB-fraude en spoorloze debiteuren, valt fraude met onterechte 
aftrekposten of is dit geen onderwerp van belang voor de 
Belastingdienst? 

30 Onder welke van de vijf thema’s van de expertisegroep fraude, 
fictieve dienstbetrekkingen, schijnzelfstandigheid, leefvormfraude, 
IB-fraude en spoorloze debiteuren, valt fraude met onterechte 
afdrachtvermindering onderwijs of is dit geen onderwerp van 
belang voor de Belastingdienst? 

31 In de toelichting op de risicogerichte handhaving toeslagen wordt 
genoemd dat in het eerste half jaar van 2013 in de voorschotfase 
605.000 uitval- en uitworpsituaties handmatig zijn gecontroleerd. 
Wat was het totaal aan uitval- en uitworpsituaties in dezelfde 
periode? 

32 Het Referentiebestand Verzekerden Zorgverzekeringswet wordt 
gebruikt voor het toezicht op de zorgtoeslag. Kan worden toegelicht 
hoe dit referentiebestand up-to-date wordt gehouden? 

33 9300 aanvragen en mutaties van toeslagen en lopende toeslagen 
zijn na risicoselectie behandeld. Kan worden aangegeven hoeveel 
van deze gevallen zijn te relateren tot de zogenoemde «Bulgaren-
fraude»? Hoeveel aan deze zaak gerelateerde toeslagen zijn 
gestopt, hoeveel aanvragers zijn aan de balie uitgenodigd, hoeveel 
hebben een vragenbrief gekregen en in hoeveel gevallen is getoetst 
aan contra-informatie? 

34 Hoeveel van de 20.000 teruggevorderde zorgtoeslagen zijn 
inmiddels daadwerkelijk terugbetaald? 

35 Hoe lang waren de mensen, die onterecht een zorgtoeslag 
ontvingen, onverzekerd? 

36 In het afgelopen jaar hebben zich ongeveer 70 slachtoffers gemeld 
van identiteitsfraude. Zijn bij alle slachtoffers de problemen 
verholpen? Wat is de gemiddelde doorlooptijd van het oplossen 
van dergelijke fraudegevallen? 

37 Hoeveel van de 805 boetes opgelegd aan Bulgaarse toeslagontvan-
gers zijn geïnd? 

38 Bij hoeveel van de 805 boetes opgelegd aan Bulgaarse toeslagont-
vangers is de hulp ingeroepen van de Bulgaarse autoriteiten? 

39 Wat houdt de proef in de champignonsector in en waarom is 
medewerking op vrijwillige basis? 

40 Hoe groot is de schade in Nederland ten gevolge van de intracom-
munautaire BTW fraude? 

41 Wanneer wordt de Kamer geïnformeerd over de evaluatie van het 
onderzoek dat de Belastingdienst in 2012 is gestart naar een 
omvangrijke hoeveelheid transactiegegevens over bankrekeningen 
van niet ingezetenen? 
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42 Hoeveel betaalkaarten van buitenlandse rekeningen zijn in 

Nederland in omloop en naar hoeveel hiervan wordt onderzoek 
verricht? 

43 Waarom is er geen speciaal fraudeteam opgesteld om fraude met 
toeslagen te bestrijden? Hoe verloopt de huidige samenwerking 
met meerdere teams? 

44 Hoeveel toeslagen zijn er in de vorige drie jaar uitgekeerd? 
45 In hoeveel gevallen leidt internationale gegevensuitwisseling tot 

ondernomen actie door de buitenlandse belastingdiensten aan wie 
de gegevens zijn verstrekt? 

46 In geval internationale gegevensuitwisseling leidde tot actie door 
de buitenlandse belastingdiensten aan wie gegevens werden 
verstrekt, wat is hiervan het resultaat? 

47 Hoeveel ICT-fraude is er met de BTW? Zijn daar aantallen over 
beschikbaar? Staat de ICT-organisatie niet onder te grote druk 
gezien de vele wijzigingen die binnen de organisatie zijn 
doorgevoerd? 

48 Hoe verloopt de informatie-uitwisseling met andere landen? Zijn er 
specifieke landen waar problemen mee zijn omtrent de uitwisseling 
van gegevens? Waarom worden gegevens binnen de Europese 
Unie niet automatisch uitgewisseld? Waarom worden er relatief 
weinig gegevens uitgewisseld met het Verenigd Koninkrijk? 

49 Hoe komt het dat 133.000 aanvragen kinderopvangtoeslag 
geweigerd zijn, omdat ze terugwerkende kracht bevatten en dat de 
belastingdienst/toeslagen slechts 7.900 nieuwe aanvragen heeft 
ontvangen om dat te herstellen? 

50 Voor hoeveel mensen is de zorgtoeslag gestopt vanwege de 
vermogenstoets en hoeveel zorgtoeslag ontvingen deze mensen 
gezamenlijk in 2010? 

51 Waarom heeft de Belastingdienst de vermogens gebruikt uit 2011 
en niet uit 2012 – voor zover beschikbaar – om de vermogenstoets 
voor 2013 uit te voeren? 

52 In welk percentage van de gevallen is de invordering van teveel 
uitbetaalde toeslagen over 2009 (tabel 7) gelukt? 

53 Hoeveel toeslagen zijn niet definitief toegekend maar als voorschot 
uitbetaald en om welk bedrag gaat het in totaal in 2009 per toeslag? 

54 In welk percentage van de gevallen is de invordering van teveel 
uitbetaalde toeslagen over 2010 (tabel 8) gelukt? 

55 Hoeveel toeslagen zijn niet definitief toegekend maar als voorschot 
uitbetaald en om welk bedrag gaat het in totaal in 2010 per toeslag? 

56 In welk percentage van de gevallen is de invordering van teveel 
uitbetaalde toeslagen over 2011 (tabel 9) gelukt? 

57 Hoeveel toeslagen zijn niet definitief toegekend maar als voorschot 
uitbetaald en om welk bedrag gaat het in totaal in 2011 per toeslag? 

58 Wat zijn de cijfers over de invordering van teveel uitbetaalde 
toeslagen over 2012? 

59 Welk percentage van de onterechte uitbetalingen vanwege de 
storing in de douanesystemen is inmiddels succesvol teruggevor-
derd door de Belastingdienst? 

60 Wat is de reden van het niet c.q. te laat verwerken van de uitstelver-
zoeken? Hebben de betrokken burgers excuses ontvangen? 

61 Zijn de door de Belastingdienst in plaats van de SVB uitgekeerde 
bedragen aan kindgebonden budget alsnog door de SVB 
uitbetaald? 

62 Waarom zijn deze door de verkeerde instantie uitbetaalde bedragen 
aan kindgebonden budget überhaupt teruggevorderd en heeft de 
SVB dit niet met de Belastingdienst verrekend, zodat de betreffende 
burgers hier geen last van hebben? 
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63 Kunt u aangeven welke TIA’s afgesloten zijn sinds 30 juni 2011 en 

welke daarvan een bepaling bevatten met automatische 
gegevensuitwisseling? 

64 Hoeveel mensen werkten bij de Belastingdienst in Emmen in 2012 
en hoeveel zullen er in 2017 werken? 

65 Kan worden aangetoond dat de Nederlandse hulp aan de Griekse 
fiscus vruchten afwerpt? Zo ja, hoe? 

66 Welke procesverbeteringen hebben zich bij de Griekse belasting-
dienst voorgedaan sinds Nederland technische bijstand verleent? 

67 Hoe vaak is de lijst met Griekse schepen aan de Griekse autoriteiten 
overhandigd? Hoeveel eigenaren van die schepen hebben 
inmiddels de verschuldigde belasting betaald? 

68 Hoe kan worden verklaard dat, na toezichtsacties bij ANBI’s, in bijna 
een derde van de gevallen de ANBI-status moet worden ontnomen? 

69 Welke meest voorkomende redenen zijn aan te voeren voor het 
intrekken van de ANBI-status in 105 gevallen? 

70 Hoe vaak wordt een ANBI gemiddeld genomen aan toezicht 
onderworpen? 

71 Kunt u het advies van de COR openbaar maken? 
72 Hoeveel en welke sancties zijn opgelegd in het kader van de 

Bulgaarse toeslagenfraude? 
73 Hoeveel van de onterecht uitbetaalde toeslagen aan Bulgaren zijn 

ingevorderd? 
74 Hoe wordt het gedaalde aantal afgedane bezwaarschriften ten 

opzichte van dezelfde periode een jaar eerder verklaard? 
75 Wat is de reden dat er bijna 1.000 beroepschriften meer zijn 

ingediend? 
76 Hoeveel van de 218 verzoeken om inlichtingen van Nederland aan 

andere landen zijn ingewilligd? Hoeveel van de 96 verzoeken om 
inlichtingen van andere landen aan Nederland zijn ingewilligd? 

77 Kunt u het aantal verzoeken om inlichtingen over jaren 2009, 2010, 
2011 en 2012 aan de Kamer doen toekomen, inclusief het aantal 
ontvangen antwoorden op de verzoeken in die jaren, uitgesplitst 
per land? 

78 Waarom ontvangt Nederland geen automatische gegevens van 
buurland Duitsland?
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